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Geacht bestuur, 
 
 
U heeft onze gemeenteraad in de gelegenheid gesteld om uiterlijk 23 februari 2024 een zienswijze te 
geven op de kaderbrief 2025 van de Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-Midden (VGGM). 
In de vergadering van 28 februari 2024 heeft de gemeenteraad de kaderbrief 2025 behandeld. 
 
Kaderbrief 
De VGGM heeft echt werk gemaakt van de kaderbrief. Het is een uitgebreide kaderbrief, waarin de 
financiele gevolgen voor de aankomende jaren nauwkeurig geschetst worden. De gemeenteraad 
stelt het op prijs dat de VGGM het belang van het kunnen uiten van wensen en bedenkingen op de 
kaderbrief door gemeenteraden onderschrijft.  
Op verzoek van meerdere gemeenten in de regio is deze zienswijzeprocedure opgestart. De 
gemeente Zevenaar is wat ongelukkig met de aangegeven reactietermijn. Deze is kort. Voor komend 
jaar verwacht de gemeenteraad de stukken tijdig te ontvangen zodat een degelijk proces voor het 
komen tot wensen en bedenkingen doorlopen kan worden. 
 
Wensen en bedenkingen 
De raad begrijpt dat er extra middelen nodig zijn om de in de kaderbrief beschreven ontwikkelingen 
op te vangen. De gemeentelijke financiën staan echter stevig onder druk en er komen nog financieel 
onzekere jaren aan. Het ravijnjaar voor de gemeentelijke begrotingen komt in zicht. We vragen de 
VGGM dan ook te letten op haar uitgaven en eventuele financieel verhogende ontwikkelingen zo 
summier mogelijk door te voeren. Onze zienswijze komt puntsgewijs op het volgende neer: 
 

1. De wethouders financiën in de regio Gelderland-Midden hebben een brief gestuurd naar alle 
gemeenschappelijke regelingen binnen deze regio om deze te wijzen dat het niet haalbaar is 
om jaarlijks de bijdrage te verhogen vanwege extra investeringen. In het Algemeen Bestuur 
is de brief van de wethouders financiën over sturing op gemeenschappelijke regelingen in de 
regio aan de orde geweest en is afgesproken dat hier nog een reactie op volgt vanuit de 
directie. Neem de uitwerking van deze reactie mee in de voorbereidingen van de begroting 
2025.  

 
2. Er worden forse investeringen gevraagd vanaf 2025, met name het toekomstbestendig 

maken van de GGD. Is het mogelijk om hier keuzes in te maken? 



 

 

Het verzoek is om keuzemogelijkheden in te bouwen waarop gemeenten kunnen sturen in 
aanloop naar de volgende begroting (2025). 

 
3. Kunnen de investeringen gefaseerd over meerdere jaren worden ingevoerd? Geef dit dan 

aan in de begroting voor komende jaren waarin de investeringen worden besloten. Dit moet 
dan ook in relatie tot de planning en uitvoering realistisch zijn voor de VGGM. 

 
Conclusie 
De gemeente Zevenaar is de VGGM dankbaar voor de uitgebreide kaderbrief. De zienswijzetermijn 
voor de gemeenteraad is kort. We verwachten dat de gemeenteraad voor komend jaar de stukken 
tijdig ontvangt.  
Verder heeft  de gemeente Zevenaar enkele wensen en bedenkingen bij deze kaderbrief. We hopen 
dat de VGGM deze bemerkingen mee kan nemen, onder anderen bij het opstellen van de begroting 
2025. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
De gemeenteraad van Zevenaar, 
 
De griffier De voorzitter  
  

  
  
I.M. van Dijk L.J.E.M. van Riswijk 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


